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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hányan várakoznak idősotthonokba való bejutásra? 
2." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ahogy korábban már jeleztem a problémát,  2020. január 1. óta a Szociális és Gyermekvédelmi
Főigazgatóság által üzemeltetett Szociális Ágazati Portálon korábban havonta közzétett Várakozók
listája már nem elérhető.

Rétvári Bence államtitkár úr válasza alapján azért, mert informatikai fejlesztés zajlik. Üdvözöljük,
hogy  a  kormány  segíteni  kíván  több  tízezer  idősotthonba  várakozónak,  és  javítani  kíván  a
gondoskodási feladatainak elvégzésén. Bár Rétvári Bence államtitkár úr korábbi kérdésemre adott
válaszában  kiemelte,  hogy  „a  Kormány  célja,  hogy  az  állampolgárok  közvetlen  és  pontos
információt kapjanak a személyes gondoskodást nyújtó szociális szolgáltatások elérhetőségéről, az
igénybevétel lehetőségeiről, a szomorú valóság az, hogy 9 hónapja semmilyen adatot nem tettek
közzé a várakozókról.

Kérem, tisztelt miniszter urat, hogy válaszoljon a következő kérdéseimre:

-  Meddig tart  egy ilyen volumenű informatikai  fejlesztés  megvalósítása és vajon mikorra kerül
kialakításra  az  &quot;élethelyzet  alapú  keresési  lehetőséget  biztosító  informatikai  program,
amelynek segítségével az állampolgárok közvetlen és pontos információt kaphatnak a személyes
gondoskodást nyújtó szolgáltatások elérhetőségéről, az igénybevétel lehetőségéről?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.



Budapest, 2020. szeptember 17.

Tisztelettel:

Ungár Péter

(LMP)
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